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Geachte voorzitter en leden van de raad,  

Opnieuw sta ik voor u. Deze keer zonder muziek, want het gaat vandaag niet om de inhoud, maar om 

het proces. Ik ben blij met de ingezette weg van inwonerparticipatie. In onze huidige samenleving 

gaan we immers uit van de kracht en de zelfredzaamheid van de gemeenschap, en van het creatief 

oplossingsvermogen van burgers en organisaties. Cultuurplein pakt daarom graag de handschoen op, 

om mee te denken en te praten over alternatieve en innovatieve oplossingen. Wij zijn niet voor niets 

een centrum voor cultuureducatie en – participatie. 

Waar ik vandaag voor pleit is om dit participatietraject geen beperkingen op te leggen in het aantal 

en categorieën genodigden. Het voorstel dat er nu ligt geeft niet aan alle inwoners de gelegenheid 

om hun stem te laten horen. Door steekproefsgewijs en op naam uit te nodigen sluit je ook mensen 

uit. Tevens wilt u het aantal deelnemers maximeren tot 100.  

Maar wat als je een mening of creatieve ideeën hebt en je bent niet uitgenodigd? Dan mag je in deze 

opzet niet meepraten. Is dat democratie? Is dat de open inspraak waar de gemeente Heerde naar 

streeft? En wat als er meer dan 100 mensen zijn? Dat is ook een signaal. Een signaal dat er een grote 

betrokkenheid is bij de bezuinigingsvoorstellen zoals die er nu liggen. Mensen die de moeite nemen 

om te willen komen en meedenken en -praten. Ik zou dat als gemeente juist toejuichen en het 

signaal en de betrokkenheid serieus nemen en meenemen in de besluitvorming.  

Ik kan me overigens goed voorstellen dat je niet alleen medewerkers van de organisaties zelf aan 

tafel wilt. Daar kun je wat mij betreft zeker afspraken over maken. Maar deelnemers, leerlingen en 

cursisten van Cultuurplein bij voorbaat uitsluiten, is wat mij betreft een onterechte sturing van het 

inspraakproces. Daarmee negeert u de meer dan 400 muziek-, dans, musical en beeldende kunst 

leerlingen en duizenden schoolkinderen en -jongeren die in Heerde van de lessen en projecten van 

Cultuurplein Noord Veluwe genieten. Waarom zouden deze inwoners van Heerde hun stem niet 

mogen laten horen? 

Daarom wil ik pleiten bij de raad voor het niet beperken van het aantal en soort deelnemers, om het 

proces van participatie zo democratisch mogelijk te laten verlopen. Zodat iedereen die een 

constructieve en innovatieve blik heeft op het cultuurbeleid in de gemeente Heerde zich kan 

aanmelden om te komen tot een breed gedragen koers en sluitende begroting. Ik vertrouw erop dat 

de raad en het college de uitkomsten van de participatieavonden serieus meeneemt in haar 

besluitvorming. 

Mocht de gemeente het aantal mensen niet op haar eigen locatie kunnen ontvangen, dan nodig ik 

iedereen bij deze van harte uit om in dat geval bij ons in De Heerd te komen. Een ideale omgeving 

voor een creatieve werksessie om samen te bouwen aan een duurzaam en financieel haalbaar 

cultuurbeleid voor de komende jaren in Heerde. 

Dank u wel voor uw aandacht. 
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